
Protokół Nr 38/12 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 21.11.2012 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodnicząca Komisji Teresa Purgal na podstawie listy obecności otworzyła posiedzenie i 

stwierdziła quorum. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. Spóźnienie zapowiedział 

radny Roman Pawłowski. 

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Porządek został przyjęty bez zmian i stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 10.10.2012 r. 

 

Komisja Rewizyjna przystąpiła do odczytania protokołu z poprzedniego posiedzenia w dniu 

10.10.2012. Protokół zostały przyjęty z drobnymi poprawkami. Za przyjęciem głosowały 3 

osoby. 

 

4. Rozpoczęcie planowej kontroli realizacji zaleceń wynikających z protokołów 

kontroli przeprowadzonych w Urzędzie Miejskim w 2011 r. 

 

Komisja Rewizyjna zapoznała się z kontrolami wpisanymi w książkę kontroli Urzędu 

Miejskiego w Międzyzdrojach w latach 2011-2012. Kontrolę rozpoczęto od zapoznania się 

komisji ze sprawozdaniem z wykonania planu kontroli wewnętrznej za rok 2011, 

sporządzonym przez Inspektora ds. kontroli wew. Grażynę Ingielewicz.  

 

     -----------przyszedł radny Roman Pawłowski, 

     Stan Komisji – 4 radnych ---------------------------- 

 

● Komisja Rewizyjna przypomniała ustalenia z przeprowadzonej przez siebie kontroli w 

zakresie realizacji i prawidłowości wykonania inwestycji pn. „Rozbudowa hali sportowej przy 

Szkole Podstawowej nr 1 w Międzyzdrojach” i wypracowała pytanie, czy wykonawca hali 

ukończył usuwanie usterek w trakcie eksploatacji i wyszczególnionych w przeglądach 

gwarancyjnych.  

Komisja otrzymała odpowiedź od Kierownika Referatu Infrastruktury Technicznej i 

Inwestycji Tadeusza Konopackiego, że usterki są usuwane na bieżąco, a w sprawie pęknięć 

ścian, została wykonana ekspertyza, na której potrzeby prowadzony jest obecnie monitoring  

tych pęknięć.  

 

● Komisja Rewizyjna przystąpiła do zapoznania się z protokołem z kontroli problemowej 

przeprowadzonej w dniu 28.07.2011 w Radzie Miejskiej w Międzyzdrojach w temacie 

przyjmowania i załatwiania skarg oraz wniosków, w okresie od dnia 1 marca 2009r. do dnia 

kontroli. Nie było wystąpienia pokontrolnego. Kontrolę przeprowadził Wojewoda 

Zachodniopomorski. 

 

● Komisja zapoznała się z protokołem z kontroli Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego z dnia 18.07.2011 r. z zakresu przestrzegania przepisów określających 



wymagania higieniczne i zdrowotne, dot. utrzymania należytego stanu higienicznego, 

nieruchomości, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. Wynik kontroli był pozytywny.  

● Zapoznano się również z protokołem z kontroli i wystąpieniem pokontrolnym 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 7.10.2011 r. dot. kontroli problemowej sposobu 

realizacji zadań z zakresu ustawy o ewidencji ludności i dowodów osobistych, ustawy Prawo 

o zgromadzeniach oraz sposobu prowadzenia rejestru wyborców. 

Wojewoda pozytywnie ocenił działania Burmistrza w skontrolowanym zakresie i nie 

przedstawił zaleceń pokontrolnych. 

 

 ● Komisja Rewizyjna zapoznała się z wynikami kompleksowej kontroli RIO w 

Szczecinie, przeprowadzonej w Urzędzie Miejskim w Międzyzdrojach za lata 2007-2010, 

pismo z dnia 15.03.2012 r. Kontrola obejmowała gospodarkę finansową. 

Następnie komisja zapoznała się z odpowiedzią Burmistrza Międzyzdrojów z dnia 18.04.2012 

r. dot. przekazania informacji o sposobie wykorzystania i wykonania zaleceń tejże kontroli. 

 Komisja Rewizyjna stwierdza, że uchwała Nr XVI/143/07 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 30.10.2007 r. w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej nie jest nadal realizowana, mimo, że Burmistrz w przekazanej informacji do RIO 

z dnia 18.04.2012 r. zobowiązał się, iż temat opłaty adiacenckiej przedstawi pod dyskusję 

Rady Miejskiej na sesji w maju 2012 r., która podejmie stosowną uchwałę.  

 

 ● Komisja Rewizyjna przypomniała ustalenia i wnioski ze swojej kontroli 

przeprowadzonej na temat realizacji ustaleń i wniosków Komisji Rewizyjnej z 

przeprowadzonej kontroli w sprawie wyłonienia kontrahentów na zadania gminne, których 

wartość nie przekracza 14 000 euro. 

Po wyjaśnieniach Pani Skarbnik Agnieszki Sadki, komisja stwierdza, że Burmistrz nie 

doprecyzował zapisu w par. 2 ust. 1 pkt. 5 Zarządzenia Nr 35/2011 Burmistrza 

Międzyzdrojów z dnia 18.02/2011 r. w sprawie wprowadzenia procedury udzielania 

zamówień publicznych wydatkowania w Gminie Międzyzdroje kwot od 3 000 do 14 000 tys. 

euro netto, w tym celu, aby urzędnicy i kontrolujący mieli jasność co do ich stosowania. 

 Komisja Rewizyjna stwierdza także, że ustalenie w pkt. 4 protokołu z kontroli dot. 

stosowania Zarządzenia Nr 35/2011 Burmistrza Międzyzdrojów przez Komendanta Straży 

Miejskiej Eugeniusza Suchłabowicza było niewłaściwe, gdyż w tej komórce organizacyjnej 

zakupy nie przekraczały kwoty 3 tys. euro, natomiast powinien był, tak jak to ustalono, 

prowadzić rejestr wydatków. 

 

Przewodnicząca Teresa Purgal poinformowała, że na następnym posiedzeniu komisji kontrola 

zostanie dokończona.  

 

5. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. (brak) 

6. Zapytania i wolne wnioski. (nie zgłoszono) 

7. Zakończenie posiedzenia.                              

 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska                     

 


